



香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學

招 標

承徵 2022/23-2023/24 年度小學校本輔導服務

本校為一條龍直資中小學校，小學學生約 1000 人。有意投標者，可於 2022 年 5 月 11 日至 6 月 1(公眾假期除外)辦公時間內攜同 貴公司卡片到本校總行政辦公室(中學部地下)索取有關投標表格及細則。

截標日期及時間 ： 2025 年 6 月 1 日下午二時正

備註 ： 所有投標書必須於截標日期及時間前交至本校總行政辦公室(中學部地下)之投標箱內，所有逾期及不合格之標書恕不受理。

地址 ： 新界沙田石門安睦里 6 號

查詢電話 ： 852 2636 7339 (林小姐)



Hong Kong Baptist University Affiliated School
Wong Kam Fai Secondary and Primary School

Tendering

Provision of Primary School Whole School Guidance Services

2022/23-2023/24

We are a through-train primary and secondary school which has around 1,000 students in Primary Division. From 11 May 2022 to 1 June 2022 (excluding public holidays) during the office working hours, interested parties please bring company name card to our Main Office (G/F of Secondary School) to collect the tender form and regulations.

Tender closing date and time : **2:00 pm, 1 June 2022**

Remark : All tenders must be put into the **Tender Box located at Main Office (G/F of Secondary School) before the deadline. Late tenders or any tenders submitted in an unsealed format will not be considered.**

Address : 6 On Muk Lane, Shek Mun, Shatin, N.T., Hong Kong
Enquiries : 2636 7339, Ms. Lam